

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-04-26

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: John McLelland, Hjalmar Dahlberg

Även närvarande:

Mötet öppnas: 12:17

1 Val av justerare

- Oscar Wadestig väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Uppdateringar

3.1.1 Sekreterare

- IT sektionens nya hemsida förväntas vara uppe i maj.
- Vinden bör städas och rensas. Sekreteraren tillsammans med Klubbmästarna ska gå igenom sakerna och organisera om någon dag efter valborg.
- UTN är på väg att skapa en ny post som Husansvarig för Hus 18 respektive Hus 17.

3.2 MER mottagningen

- Vice tar upp att mer information bör läggas ut om att söka till MER mottagningens Buddies. Att vara Buddie innebär att man är fadder för internationella studenter och engagemanget ger förtur när man söker utlandsstudier.
- Vice skall undersöka om det är möjligt att både vara Buddie och Fadder samtidig.

3.3 Examenssittningen

- Efter valborg skall styrelsen ta fram meny och spex under en arbetskväll.

3.4 BÄR och KM

- Klubbmästarna i TDs samtliga sektioner har en överenskommelse mellan varandra att kunna gå på varandras event. Detta främjar mer samarbete mellan sektionerna och har gett positiva effekter menar Klubbmästare Andersson och Klubbmästare Wadestig.
- Klubbmästare Andersson och Klubbmästare Wadestig vill utöka denna överenskommelse att även inkludera BÄR då denna sektion integreras i fler och fler event. Ett möte med klubbmästarna från sektionerna i TD och BÄRs klubbmästare hade och förslaget röstades ner. Under mötet bestämdes att endast sektioner inom TD kommer ha garanterad plats på events.
- Klubbmästare Andersson och Wadestig är inte nöjda med detta beslut och frågar styrelsen om vi bör ge platser till andra sektioner ändå. Detta kommer leda till färre platser för IT studenter men samtidigt främja samarbetet med andra sektioner och program.
- Styrelsen diskuterar och konstaterar att vi vill arbeta för inklusivitet och fortsätta utveckla samarbete mellan alla sektioner och inte endast de i TD. Mängden platser för IT studenter som skulle försvinna är inte markant nog att skapa oro för sektionens medlemmar i kombination med att IT anordnar så pass många event.

3.5 Allt redo inför valborg?

- Pizzaformuläret är fixat och ute för sektionens medlemmar. Sportchefen skall beställa pizzorna dagen innan stormötet som tidigare Sportchefen har gjort.

3.6 Orbi-Pay

- För att kunna fakturera i Orbi appen behövs ett antal uppgifter fyllas i.
- Kassören skrivs upp som högst ansvarig.
- Styrelsemedlemmarnas uppgifter fylls i.

3.7 Fruktrekommendation

- Klubbmästare Andersson kommer med ett radikalt förslag: körsbärstomat.
- Styrelsen godkänner körsbärstomat som veckans fruktrekommendation.

4 Övriga frågor

- Uppdatering om den nya ägaren av Bridgens hus: Kontaktuppgifter har fåtts men den nya ägaren vill inte bli kontaktad innan tillträdet i augusti.
- Klubbmästare Andersson vill skapa instruktioner i hur man bokar bridgens. Förslag är att lägga dessa instruktioner i 'Den heliga handboken för mäktiga ITare' som finns på styrelsens Google Drive.
- Sportchefen vill anordna Big Disc Opennu i vår tillsammans med klubbmästarna. Plats och max antal deltagare diskuteras.

Mötet avslutas: 12:53

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)

Justerat av: Oscar Wadestig (justerare).